
Sundheds- og Forebyggelsesudvalget

Til: Ministeren for sundhed og forebyggelse

Dato: 30. november 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 59
Forslag til lov om ændring af lov om social service og sundhedsloven. (Sam-
ling af høreapparatområdet i sundhedsloven og ændret tilskud til høreappara-
ter).
Af ministeren for sundhed og forebyggelse (Astrid Krag)

Spørgsmål 67
Under forhandlingerne om lovforslaget blev det foreslået, at der bliver lavet et
samlet IT-system, som kunne håndtere alle patientoplysninger og herunder al-
le billeder og målinger af ørerne, så der kunne laves en lægelig fjerngodken-
delse af alle komplicerede høretab. Ministeren bedes beskrive fordele og
ulemper ved et sådant system og herunder vurdere, om det ikke var en oplagt
besparelsesmulighed, der af borgerne ville opfattes som en stor forenkling,
samt om det ikke var hensigtsmæssigt at gennemføre det fulde system nu, da
man åbenbart overvejer en standardisering af alle indberetninger fra hørekli-
nikkerne.

Svaret bedes sendt elektronisk til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Flemming Møller Mortensen
formand
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